

PERMOHONAN PEMBAHARUAN
PERMOHONAN PEMBAHARUAN PENDAFTARAN SEBAGAI PEMBEKAL
DOKUMEN WAJIB
<p>Syarikat Sdn. Bhd.:</p> <ol style="list-style-type: none"> Salinan Borang 24 ATAU Seksyen 14 ATAU Seksyen 78 (Pemegang Saham dalam Syarikat); Salinan Borang 49 ATAU Seksyen 14 ATAU Seksyen 58 (Keahlian Ahli Lembaga Pengarah); DAN Salinan Surat Pengesahan menyatakan tiada sebarang perubahan di dalam Borang 24 (Pemegang Saham dalam Syarikat) dan Borang 49 (Keahlian Ahli Lembaga Pengarah). <p>Milikan Tunggal atau Perkongsian:</p> <ol style="list-style-type: none"> Salinan Borang D (Pendaftaran Perniagaan atau Perakuan Pendaftaran) <p>Ada Kilang: (Bagi Produk yang dimohon)</p> <ol style="list-style-type: none"> Salinan Lesen Kilang yang telah diperbaharui atau dicop ATAU Surat Pengesahan Penerimaan Pembaharuan yang dikeluarkan oleh Jabatan Perhutanan Negeri bagi kategori produk yang ingin dimohon; ATAU Salinan Lesen Pembuatan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Pelaburan Malaysia (MIDA) yang masih sah; ATAU Salinan Lesen Pembuatan yang dikeluarkan oleh Jabatan Kastam DiRaja Malaysia (KASTAM) yang masih sah; ATAU Salinan Lesen yang berkaitan yang telah diperbaharui yang dikeluarkan oleh mana-mana agensi Kerajaan yang masih sah. <p>Menyewa Kilang: (Bagi Produk yang dimohon)</p> <p>Salinan Perjanjian Penyewaan Kilang dan Surat Kebenaran Penyewaan yang masih sah daripada :</p> <ol style="list-style-type: none"> Jabatan Perhutanan Negeri; ATAU Lembaga Pembangunan Pelaburan Malaysia (MIDA); ATAU Jabatan Kastam DiRaja Malaysia (KASTAM); ATAU Mana-mana agensi Kerajaan. <p>Perkhidmatan Kilang: (Bagi Produk yang dimohon)</p> <p>Salinan Perjanjian perkhidmatan dengan kilang yang mempunyai lesen kilang ATAU Lesen Pembuatan yang masih sah yang dikeluarkan oleh;</p> <ol style="list-style-type: none"> Jabatan Perhutanan Negeri; ATAU Lembaga Pembangunan Pelaburan Malaysia (MIDA) yang masih sah; ATAU Jabatan Kastam DiRaja Malaysia (KASTAM); ATAU Mana-mana agensi Kerajaan.
DOKUMEN TAMBAHAN
<ol style="list-style-type: none"> Surat Pemohonan menggunakan Kepala Surat Rasmi Syarikat yang menyatakan permohonan pembaharuan bagi aktiviti dan kategori produk yang telah berdaftar; Salinan Penyata akaun syarikat dan juga borang EFT yang telah lengkap diisi.
SYARAT-SYARAT
<p>Ada Kilang:</p> <ol style="list-style-type: none"> Modal berbayar syarikat tiada had nilai; DAN Status ekuiti syarikat tidak diambil kira. <p>Tiada Kilang:</p> <ol style="list-style-type: none"> Wajib berdaftar sebagai Pengeksport Kayu dengan MTIB dan pendaftaran masih sah; ATAU Pembekal Kayu yang ingin mengeksport semula perlu membuktikan dengan dokumen Import atau Pindahkan Barang yang dikeluarkan oleh Jabatan Kastam DiRaja Malaysia (KASTAM) yang masih sah. <p>**Hanya syarikat yang mempunyai lesen kilang daripada Jabatan Perhutanan Negeri layak mengesahkan sokongan bekalan kepada syarikat yang ingin berdaftar sebagai Pengeksport bagi produk Appendix A yang tiada kilang.</p>
FI PEMBAHARUAN PENDAFTARAN SEBAGAI PEMBEKAL RM200.00 (SETAHUN)

TEMPOH SAH PENDAFTARAN

Tempoh sah pendaftaran adalah bermula dari tarikh kelulusan dan tarikh luput pendaftaran seperti berikut:-

- Satu (1) tahun
- Maksimum lima (5) tahun
(tertakluk kepada Lesen Kilang Syarikat sekiranya mempunyai kilang/menyewa/perkhidmatan kilang)

Pendaftaran yang tidak diperbaharui setelah tamat tempoh kelulusan dikehendaki berdaftar semula sebagai pendaftaran baharu.

KELULUSAN PENDAFTARAN

- i. Permohonan pembaharuan pendaftaran yang lengkap akan diluluskan dalam tempoh masa dua (2) hari bekerja.
- ii. Syarikat akan menerima Surat Kelulusan Pembaharuan bagi aktiviti yang dimohon; dan
- iii. Syarikat akan menerima Sijil Pendaftaran dan sijil ini perlu dimajukan semula kepada MTIB semasa syarikat membuat pembaharuan pendaftaran.

Sebarang urusan dan pertanyaan berkaitan dengan pendaftaran sila hubungi:

Bahagian Pelesenan dan Inspektorat (BP&I)

Lembaga Perindustrian Kayu Malaysia

Tingkat 13-17, Menara PGRM, No. 8

Jalan Pudu Ulu, Cheras

50728 KUALA LUMPUR

Tel : 03 - 9282 2235

Faks : 03 - 9285 1744

Website: www.mtib.gov.my